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Ședința Biroului Federal al Federației Române de Taekwon-do I.T.F. a fost convocată astăzi, 23 
ianuarie 2025, în format online, prin aplicația Zoom. 

La ședință participă 11 (unsprezece) membri din totalul de 11 membri ai Biroului Federal. În 
conformitate cu prevederile statutare și având în vedere prezența completă a membrilor, se constată 
că ședința este legal constituită. 

 

ORDINEA DE ZI 
 

1 Aprobarea sumelor de bonificație 10%, aferente anului 2024 ...................................................... 3 

2 Analiza cererii de afiliere a Asociației Clubul Sportiv Allmotion Cluj-Napoca ................................ 3 

3 Analiza cererilor de afiliere ale AsociațiIlor Club Sportiv VIP Iași și Neptun Constanța ................. 4 

4 Alegeri A.E.T.F. ................................................................................................................................ 4 

5 Ajustarea taxelor către I.T.F. în urma modificărilor impuse de aceasta ........................................ 5 

6 Prezentarea bugetului Comisiei de Evidență și Înscrieri pentru 2025 ........................................... 6 

7 Analiza ofertei pentru servicii de ambulanță în cadrul Campionatului Național de la Focșani, 6-9 
martie 2025 ............................................................................................................................................ 6 

8 ALTELE ............................................................................................................................................. 7 

8.1 Discuții despre cluburi înființate de către sportivi ai federației dar încă neafiliate .............. 7 

8.2 Modificarea Regulamentului Comisiei Tehnice cu privire la asistența sportivului în timpul 
examenului de centură neagră .......................................................................................................... 8 

8.3 Diverse ................................................................................................................................... 8 

 

 

Ordinea de zi a fost supusă votului și aprobată în unanimitate, după care s-a trecut la discutarea 
fiecărui punct în parte.  
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1 APROBAREA SUMELOR DE BONIFICAȚIE 10%, AFERENTE ANULUI 2024 
 

Analiză și discuții 

Domnul Popa Nicolae Cristian, secretar federal, a prezentat Biroului Federal tabelul cu sumele 
de bonificație de 10% aferente anului 2024, calculate conform Regulamentului aferent anului 2024. 
Membrii Biroului au analizat și aprobat tabelul, fiind de acord cu transmiterea individuală către 
fiecare club membru a sumelor aferente. 

Pentru eficientizarea procesului, membrii Biroului au decis următoarele: 

• Domnul secretar federal Popa Nicolae Cristian va transmite individual fiecărui club suma de 
bonificație corespunzătoare, împreună cu instrucțiuni de facturare. 

• Termenul limită pentru trimiterea facturilor de către cluburi a fost stabilit la 7 februarie 2025. 
• Facturile vor fi acceptate exclusiv dacă sunt transmise prin sistemul online al ANAF e-Factura 

și la adresa oficială de e-mail secretary@taekwondo-itf.ro. 

Mențiuni importante: 

• Facturile transmise la o altă adresă de e-mail decât cea indicată sau după termenul limită nu 
vor fi luate în considerare, Federația neavând nicio obligație de plată pentru acestea. 

• Plățile se vor realiza prin virament bancar, conform sumelor comunicate. 

Decizie 
Propunerea a fost supusă votului și aprobată în unanimitate. 

 

2 ANALIZA CERERII DE AFILIERE A ASOCIAȚIEI CLUBUL SPORTIV ALLMOTION 
CLUJ-NAPOCA 
 

Analiză și discuții 

Domnul președinte Cosmin Oprescu a prezentat situația curentă referitoare la procesul intentat 
de Asociația Club Sportiv Allmotion Cluj-Napoca împotriva Federației Române de Taekwon-do ITF. În 
cadrul ședinței, a fost adusă în discuție Sentința civilă nr. 1306, pronunțată la data de 6 iunie 2024 în 
dosarul nr. 157/33/2022 al Tribunalului Hunedoara. Prin această sentință, Federația a fost obligată 
să înscrie Asociația Club Sportiv Allmotion Cluj-Napoca pe lista structurilor sportive afiliate. 

De asemenea, domnul președinte a subliniat că Federația are posibilitatea de a promova o cale 
de atac împotriva hotărârii judecătorești, în vederea continuării procesului până la pronunțarea unei 
decizii definitive. 
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Decizie 

Membrii Biroului Federal au analizat toate implicațiile juridice și statutare și au hotărât, în 
unanimitate, următoarele: 

• Promovarea unei căi de atac împotriva Sentinței civile nr. 1306 din dosarul nr. 157/33/2022; 
• Continuarea procesului în instanță până la soluționarea definitivă a cauzei. 

Vot: Decizia a fost aprobată în unanimitate. 

 

3 ANALIZA CERERILOR DE AFILIERE ALE ASOCIAȚIILOR CLUB SPORTIV VIP IAȘI ȘI 
NEPTUN CONSTANȚA 
 

Analiză și discuții 

Domnul secretar general Dan Goron a prezentat membrilor Biroului Federal cererile de afiliere 
transmise de Asociațiile Club Sportiv VIP Iași și Neptun Constanța. În cadrul prezentării, a fost 
evidențiat mesajul pozitiv și angajamentul acestor cluburi față de Federația Română de Taekwon-do 
ITF. 

Totuși, în urma verificărilor documentației depuse, s-a constatat că cerințele de afiliere nu sunt 
îndeplinite în totalitate, lipsind anumite elemente obligatorii prevăzute de regulament. 

Decizie 

Biroul Federal a decis, cu unanimitate de voturi, să amâne aprobarea cererilor de afiliere până la 
completarea procedurii și respectarea tuturor cerințelor statutare de către cele două cluburi. 

 

4 ALEGERI A.E.T.F. 
 

Analiză și discuții 

Domnul președinte Cosmin Oprescu a informat membrii Biroului Federal despre desfășurarea 
alegerilor generale din cadrul All Europe Taekwon-do Federation (A.E.T.F.), programate pentru luna 
aprilie 2025. Aceste alegeri vor oferi oportunitatea ca Federația Română de Taekwon-do ITF să fie 
reprezentată în structura de conducere a federației europene. 

În cadrul discuțiilor, membrii Biroului Federal au analizat șansele și strategia pentru ca România 
să obțină o poziție cât mai favorabilă în noua conducere a A.E.T.F. S-a discutat despre propunerile și 
susținerile venite din partea altor candidați europeni, care și-au exprimat intenția clară de a sprijini 
un candidat român. 
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Master Mureșan Alexandru, membru în Biroul Federal al A.E.T.F. în mandatul curent, care se 
încheie în acest an, și-a exprimat intenția de a nu mai candida pentru un nou mandat. În acest context, 
membrii Biroului Federal au analizat oportunitatea de a propune un nou reprezentant al României. 

Pe baza acestor analize, membrii Biroului Federal au decis să-l nominalizeze pe domnul Ciprian 
Banea drept candidat pentru funcția de membru în Biroul Federal al federației europene, având în 
vedere experiența sa și contribuția sa semnificativă la dezvoltarea Taekwon-do în România. 

Decizie 

Nominalizarea domnului Ciprian Banea pentru candidatura în funcția de membru al Biroului 
Federal A.E.T.F. a fost supusă votului și aprobată în unanimitate. 

 

5 AJUSTAREA TAXELOR CĂTRE I.T.F. ÎN URMA MODIFICĂRILOR IMPUSE DE 
ACEASTA 

 

Analiză și discuții 

Domnul secretar federal a prezentat membrilor Biroului Federal modificările impuse de 
International Taekwon-Do Federation (ITF) privind taxele anuale. Începând cu acest an, ITF a decis ca 
taxele să fie calculate și încasate în dolari americani (USD), în loc de euro, motivând că majoritatea 
țărilor membre sunt din afara Europei, iar tranzacțiile în euro prezentau dificultăți pentru acestea. 

Totodată, s-a discutat despre sistemul deja existent de stabilire a taxelor, care depinde de 
ratingul anual acordat fiecărei țări de către Banca Mondială. Până în anul trecut, România s-a aflat la 
Rangul 2, beneficiind de o reducere de 25% la taxele datorate ITF. Începând cu acest an, însă, România 
a fost clasată la Rangul 1, ceea ce înseamnă că taxele trebuie achitate integral (100%), fără reduceri. 

Având în vedere aceste schimbări, s-a decis ajustarea taxelor și încasarea acestora în moneda 
națională – RON (leu), conform următoarei structuri: 

Categorie Taxă în USD Echivalent în RON 
1 Dan 170 $ 850 lei 
2 Dan 200 $ 1000 lei 
3 Dan 240 $ 1200 lei 
4 Dan 310 $ 1550 lei 
5 Dan 370 $ 1850 lei 
6 Dan 430 $ 2150 lei 
Placheta anuală de instructor ITF 50 $ 250 lei 

 

Această ajustare este adoptată provizoriu, fiind necesară pentru calculul încasărilor la examenul 
de centură neagră din cadrul stagiului de sportivi de la Baia Mare (31 ianuarie – 2 februarie 2025). 
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Ulterior, toate taxele ITF vor fi centralizate și prezentate spre ratificare în cadrul Adunării Generale 
din 7 februarie 2025. 

Decizie 
Propunerea de ajustare a taxelor a fost supusă votului și aprobată în unanimitate. 

6 PREZENTAREA BUGETULUI COMISIEI DE EVIDENȚĂ ȘI ÎNSCRIERI PENTRU 2025 
 

Analiză și discuții 

Domnul Popa Nicolae Cristian, în calitate de Director al Comisiei de Evidență și Înscrieri, a 
prezentat centralizatorul sumelor previzionate pentru funcționarea comisiei în anul 2025. Aceste 
sume au fost deja aprobate prin vot în ședințele anterioare ale Biroului Federal, fără a suferi 
modificări, prezentarea având scop clarificator cu privire la distribuirea fondurilor. 

S-a explicat principiul de împărțire a sumelor, stabilit după structura 40%-30%-30%, astfel: 

• 40% alocate directorului comisiei; 

• 30% alocate primului membru al comisiei; 

• 30% alocate celui de-al doilea membru al comisiei. 

De asemenea, s-au centralizat cheltuielile aferente mentenanței sistemelor IT utilizate în 
competiții, respectiv Sportdata și Bulscore. 

Tabelul cu sumele previzionate a fost analizat de membrii Biroului Federal, care au constatat 
respectarea sumelor votate anterior și au aprobat centralizatorul fără obiecții. 

Decizie 

Centralizatorul bugetului Comisiei de Evidență și Înscrieri pentru anul 2025 a fost aprobat în 
unanimitate. 

 

7 ANALIZA OFERTEI PENTRU SERVICII DE AMBULANȚĂ ÎN CADRUL 
CAMPIONATULUI NAȚIONAL DE LA FOCȘANI, 6-9 MARTIE 2025 

 

Analiză și discuții 

În cadrul ședinței, s-a prezentat oferta primită de la societatea din Sibiu, care a mai asigurat 
servicii de ambulanță în timpul competițiilor organizate de Federație în anii precedenți. Membrii 
Biroului Federal au apreciat implicarea ireproșabilă a personalului acestei societăți, subliniind 
avantajul familiarizării acestora cu specificul competițiilor de Taekwon-do. 

În analiza ofertei, s-a comparat cu propunerea primită de la o societate din Focșani, constatându-
se următoarele aspecte: 
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• Oferta societății din Sibiu a fost cu 4.000 lei mai avantajoasă față de cea din Focșani; 
• Experiența și profesionalismul dovedite de societatea din Sibiu la competițiile anterioare au 

fost un criteriu esențial în luarea deciziei. 

 

Decizie 

Membrii Biroului Federal au aprobat în unanimitate acceptarea ofertei societății din Sibiu pentru 
asigurarea serviciilor de ambulanță la Campionatul Național de la Focșani, 7-10 martie 2025. 

 

8 ALTELE 

8.1 Discuții despre cluburi înființate de către sportivi ai federației dar încă neafiliate 
 

Analiză și discuții 

În cadrul ședinței, s-a discutat despre cluburile nou-înființate de către sportivi ai Federației 
Române de Taekwon-do ITF, care încă nu și-au exprimat în mod oficial intenția de afiliere. Membrii 
Biroului Federal au analizat posibilitățile de atragere a acestor cluburi în structura Federației și 
impactul pe care îl poate avea afilierea sau non-afilierea acestora asupra dezvoltării Taekwon-do-ului 
la nivel național. 

S-au conturat mai multe idei și propuneri privind: 

• Metodele de promovare a avantajelor afilierii la Federație; 
• Măsuri de protejare a însemnelor oficiale ale Taekwon-do-ului și ale Federației, care sunt 

utilizate de aceste cluburi fără afiliere; 
• Posibile mecanisme de colaborare cu aceste cluburi pentru a le facilita procesul de afiliere. 

Deși nu au fost formulate propuneri concrete în această etapă, membrii Biroului Federal au decis 
formarea unui grup de lucru care să analizeze în detaliu situația și să prezinte soluții concrete la 
următoarele ședințe. 

Componența grupului de lucru: 

• Banea Ciprian 
• Popa Nicolae Cristian 
• Petre Romeo 

Decizie 

Grupul de lucru va prezenta în cadrul următoarelor ședințe ale Biroului Federal un set de 
propuneri clare privind atragerea cluburilor neafiliate și protejarea identității Federației. 
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8.2 Modificarea Regulamentului Comisiei Tehnice cu privire la asistența sportivului 
în timpul examenului de centură neagră 

 

Analiză și discuții 

Domnul Marius Ionicescu a luat cuvântul și a expus situații din trecut în care, în timpul 
examenelor de centură neagră, spectatori din sală care nu aveau calificare în Taekwon-do au făcut 
diverse remarci la adresa Comisiei Tehnice. Aceste intervenții au perturbat buna desfășurare a 
examinării și au pus membrii comisiei într-o postură jenantă, cu atât mai mult cu cât remarcile erau 
nefondate. 

S-a analizat situația și s-a decis că, începând din acest an, examinările de centuri negre vor fi 
filmate de către personal din cadrul Federației, pentru a asigura transparență și obiectivitate. De 
asemenea, s-a stabilit că sportivul examinat poate fi însoțit și asistat doar de către 
instructori/antrenori calificați din cadrul clubului sau Federației. 

Pentru a menține un climat de profesionalism și respect, nicio altă persoană – fie sportivi, 
părinți sau alte categorii care nu dețin calitatea de instructor/antrenor – nu va putea fi prezentă la 
examinare. 

Decizie 

Propunerea a fost supusă votului și aprobată în unanimitate de membrii Biroului Federal. 

 

8.3 Diverse 
 

Analiză și discuții 

În cadrul ședinței, membrii Biroului Federal au abordat o serie de subiecte importante privind 
dezvoltarea și consolidarea Federației Române de Taekwon-do ITF. Printre temele discutate s-au 
numărat: 

8.3.1 Strategii pentru atragerea de noi membri, în special în rândul copiilor și tinerilor 

S-a subliniat necesitatea unor strategii eficiente pentru creșterea numărului de sportivi legitimați, 
cu accent pe promovarea în rândul copiilor și tinerilor. S-au propus următoarele metode: 

• Organizarea de demonstrații publice în școli, licee și evenimente comunitare; 
• Crearea unor campanii video și materiale promoționale pentru social media, care să 

evidențieze beneficiile practicării Taekwon-do-ului; 
• Colaborarea cu instituții locale pentru programe educaționale și de inițiere în acest sport. 
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8.3.2 Identificarea și atragerea de noi sponsori 

S-a discutat despre necesitatea creșterii surselor de finanțare prin atragerea de noi sponsori, atât 
pentru competițiile oficiale, cât și pentru sprijinirea activităților cluburilor afiliate. Propunerile 
principale au inclus: 

• Crearea unui pachet de sponsorizare atractiv, care să ofere vizibilitate companiilor interesate 
de susținerea sportului; 

• Implicarea sportivilor de elită în colaborări și parteneriate cu branduri locale și naționale; 
• Dezvoltarea unor evenimente tematice care să pună în valoare sprijinul oferit de sponsori. 

Propuneri și decizie 

În urma acestor discuții, membrii Biroului Federal au încurajat crearea unui grup de lucru format 
din instructori și specialiști în promovare, care să dezvolte și să prezinte, în cadrul seminarelor de 
instructori, idei și metode prin care cluburile își pot crește vizibilitatea în social media. Scopul final 
este atragerea unui număr mai mare de sportivi și consolidarea imaginii Federației la nivel național. 
Această inițiativă a fost susținută și aprobată în unanimitate de membrii Biroului Federal. 

8.3.3 Discuții despre eventuale conflicte între cluburi sau persoane din cadrul Federației 

S-au adus în atenție situații punctuale privind relațiile dintre anumite cluburi sau membri ai 
Federației. S-a subliniat importanța unui dialog constructiv, menținerii unui climat de colaborare și 
respect reciproc. Biroul Federal a recomandat ca eventualele divergențe să fie gestionate pe cale 
amiabilă, prin mediere internă și comunicare eficientă. 

 

 

Nemaifiind alte discuții, s-au declarat închise lucrările ședinței Biroului Federal. Secretarul 
General al Federației, domnul Goron Dan Sorin Constantin, a fost împuternicit să constate prezența 
tuturor membrilor la lucrările ședinței online și să semneze procesul-verbal al acesteia. 

 

Nr. Membrii Biroului Federal Prezent 

1. Oprescu Cosmin ✓ 

2. Goron Dan Sorin Constantin ✓ 

3. Mureșan Alexandru ✓ 

4. Banea Ciprian Toma ✓ 

5. Ionicescu Marius ✓ 

6. Hondru Mihai ✓ 
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7. Lazurca Alin Romulus ✓ 

8. Matei Alecsandra Cristina ✓ 

9. Popa Nicolae Cristian ✓ 

10. Petre Romeo ✓ 

11. Lăscău Ionuț ✓ 

 

 

Data: 23.01.2025                                                      Semnătura: 
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